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我和故事书的快乐时光

我最喜欢的事情就是读故事书。每天放学回家，我都会迫不及待地打开书本，开始进入一个

奇妙的世界。我的书架上有各种各样的故事书，有动物冒险的，有童话世界的，还有神奇魔法的。

每当我翻开书的第一页，我就像走进了一个全新的世界。

记得有一次，我读了一本关于小狐狸历险的故事书。小狐狸遇到了很多困难，比如找不到食

物，还差点迷路。但是它没有放弃，总是勇敢地面对挑战。我看着书上的小狐狸一步步解决问题，

心里也觉得特别开心，好像自己也跟着它一起冒险了。那一天，我读了整整两个小时，完全沉浸

在故事里。

除了故事书，我还喜欢看一些科普书。有一次，我看了一本讲关于星星和行星的书。书上说

地球围着太阳转，还讲了很多有趣的宇宙知识。我以前都没想过宇宙那么大，也没想到星星和行

星有这么多秘密。我一边看一边在笔记本上画星星，记录下书里有趣的内容。那天，我觉得自己

学到了很多新知识，心里特别满足。

我发现，读书不仅让我快乐，还让我学会了很多东西。书里的故事教我勇敢，科普书让我对

世界有更多的好奇心。我觉得养成读书的习惯非常重要。每天哪怕只读十分钟，也能让我们变得

更聪明，更有想象力。

所以，我希望以后每天都能读书，不管是故事书还是科普书。读书让我开心，也让我学会了

更多新的东西。我相信，只要坚持读书，我会变得越来越聪明，也会发现更多生活中的小乐趣。

My Joyful Time with Storybooks

My favorite thing is reading storybooks. Every day after school, I can't wait to

open a book and enter a wonderful world. My bookshelf has all kinds of storybooks,

including animal adventures, fairy tales, and magical stories. Every time I turn to

the first page, I feel like I am stepping into a completely new world.

I remember one time I read a story about a little fox on an adventure. The little

fox faced many difficulties, like not finding food and almost getting lost. But it

never gave up and bravely faced the challenges. Watching the little fox solve

problems step by step made me very happy, as if I was on the adventure with it. That

day, I read for two whole hours, completely immersed in the story.

Besides storybooks, I also like reading science books. Once, I read a book about

stars and planets. It said that the Earth revolves around the Sun and introduced many

interesting facts about the universe. I never realized the universe was so big or

that stars and planets had so many secrets. While reading, I drew stars in my

notebook and wrote down the fun things I learned. That day, I felt like I had learned

a lot, and I was very satisfied.
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I found that reading not only makes me happy but also teaches me many things.

Stories teach me courage, and science books make me curious about the world. I think

it is very important to develop a reading habit. Even just ten minutes a day can make

us smarter and more imaginative.

So, I hope I can read every day, whether it's storybooks or science books.

Reading makes me happy and helps me learn new things. I believe that as long as I

keep reading, I will become smarter and discover more small joys in life.

漫画里的快乐与知识

我平时最喜欢看漫画书。漫画不仅画得漂亮，还讲了很多有趣的故事。我喜欢笑话漫画，也

喜欢冒险类漫画。每当我拿起漫画书，看到那些生动的画面和有趣的人物，我就会不自觉地笑出

来。

有一次，我看了一本关于小侦探破案的漫画。故事里的小侦探非常聪明，总是能从细小的线

索找到真相。我跟着漫画里的线索一起推理，尝试猜测谜底，有时我猜中了，会开心得跳起来，

有时猜错了，也会觉得很好玩。通过漫画，我学会了观察和分析，也懂得了遇到问题要冷静思考。

除了故事，漫画里还常常介绍一些知识。有一套漫画讲科学实验，里面的小主人公会做各种

实验，比如做火山喷发、制作电路。我看完后忍不住也想在家尝试。在做实验的时候，我会仔细

看步骤，理解原理，有时候还会失败，但每次失败后再尝试，我都能学到新东西。漫画让我觉得

学习知识也可以很有趣。

读漫画不仅让我开心，还让我养成了阅读的习惯。我每天都会抽出时间看看漫画，有时是早

餐后，有时是睡前。虽然漫画比文字书轻松，但我发现它也能让我学到很多知识，培养思考能力。

我觉得，每个小朋友都应该多读书，包括漫画。读书可以让我们开心，还能学到新知识，丰

富我们的生活。我希望自己以后可以读更多不同类型的书，享受阅读带来的快乐。

Happiness and Knowledge in Comics

I usually enjoy reading comic books the most. Comics are not only beautifully

illustrated but also tell many interesting stories. I like funny comics and adventure

comics.  Whenever  I  pick  up  a  comic  book  and  see  the  vivid  pictures  and  fun

characters, I can't help but laugh.

Once, I read a comic about a little detective solving cases. The little detective

was very smart and could always find the truth from tiny clues. I followed the clues
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in the comic and tried to guess the answers. Sometimes I guessed correctly and jumped

with joy, and sometimes I guessed wrong, but it was still fun. Through comics, I

learned how to observe and analyze and realized the importance of staying calm when

facing problems.

Besides stories, comics often introduce knowledge. There is a series about

science experiments where the little characters perform experiments, like making a

volcano erupt or building circuits. After reading, I couldn't wait to try them at

home. While doing experiments, I carefully followed the steps and understood the

principles. Sometimes I failed, but after trying again, I learned something new each

time. Comics made learning fun.

Reading comics not only makes me happy but also helps me develop a reading habit.

I take time to read every day, sometimes after breakfast and sometimes before bed.

Although comics are lighter than text books, I found that they also help me gain

knowledge and improve thinking skills.

I think every child should read more books, including comics. Reading can make us

happy and teach us new things, enriching our lives. I hope I can read more types of

books in the future and enjoy the joy that reading brings.

科普书里的奇妙世界

我非常喜欢看科普书，因为科普书能让我了解很多平时不懂的事情。每次翻开一本科普书，

我都像打开了通向新世界的大门。我喜欢看关于动物、植物、宇宙和科学实验的书，每一页都让

我觉得新奇。

记得有一次，我读了一本关于海洋生物的科普书。书上介绍了各种各样的海洋动物，有巨大

的鲸鱼，有可爱的海豚，还有五颜六色的小鱼。书上还有很多有趣的照片和插图，让我仿佛身临

其境。我甚至学会了一些海洋生物的名字，并试着在家里的水族箱里观察小鱼。那一刻，我感到

特别快乐，因为书让我看到了现实中难以接触到的世界。

有时，我也会读一些关于科学实验的科普书。书里的小实验不需要复杂的工具，但每次做实

验，我都会认真观察现象，写下结果。比如，我做过“纸桥承重”的实验，通过实验发现，折叠

纸张可以增加承重能力。这让我明白了很多物理原理，学习知识变得生动有趣。

通过阅读科普书，我学到了很多知识，也培养了探索精神。每当我在书中发现新知识时，我

会和家人分享，大家一起讨论，感觉特别开心。读书不仅增长了我的见识，也让我对世界充满好

奇。

我觉得养成读书的习惯非常重要。无论是故事书、漫画还是科普书，每天读书都能让我们学

到新东西，增长见识。我希望自己能一直保持读书的习惯，让知识丰富我的生活。



www.vv99.net

The Wonderful World in Science Books

I really enjoy reading science books because they let me understand many things I

usually don't know. Every time I open a science book, it feels like opening a door to

a  new  world.  I  like  books  about  animals,  plants,  the  universe,  and  science

experiments. Every page makes me feel amazed.

I remember once I read a science book about marine life. It introduced all kinds

of sea animals, including huge whales, adorable dolphins, and colorful little fish.

There were also many interesting photos and illustrations that made me feel like I

was actually there. I even learned some names of sea creatures and tried to observe

the small fish in my home aquarium. At that moment, I felt very happy because the

book let me see a world that is hard to experience in real life.

Sometimes, I also read science books about experiments. The little experiments in

the book didn't need complicated tools, but every time I did an experiment, I

carefully observed the phenomena and wrote down the results. For example, I did a

"paper bridge weight" experiment and discovered that folding paper increases its

strength. This helped me understand many physics principles, making learning lively

and interesting.

Through reading science books, I learned a lot and developed a spirit of

exploration. Whenever I discovered new knowledge in books, I would share it with my

family, and we would discuss it together, which made me very happy. Reading not only

broadened my knowledge but also made me curious about the world.

I think it is very important to develop a reading habit. Whether it's storybooks,

comics, or science books, reading every day helps us learn new things and broaden our

horizons. I hope I can maintain my reading habit and let knowledge enrich my life.

我的读书小天地

我有一个小小的读书天地，那就是我的书桌和书架。书架上摆满了各种各样的书，有故事书、漫

画，也有科普书。我喜欢每天抽出一点时间，在这个小天地里安静地阅读。

有时候，我会读故事书，像《小王子》和《安徒生童话》这样的书，每一页都充满了幻想和

温暖。书里的小主人公经历了很多冒险和挑战，我在阅读时也会跟着他们一起开心、一起难过。

故事书让我学会了理解别人的感受，也让我知道勇气和坚持的重要。

有时候，我会看漫画书，它们画得很漂亮，故事很有趣。我喜欢和书里的角色一起笑，一起

紧张。我觉得漫画不仅能让我放松心情，还能学到解决问题的方法。比如，有一次漫画里讲到如



www.vv99.net

何团队合作完成任务，我看完后在班级活动中也尝试和同学们合作，效果很好。

还有科普书，它们带我探索世界的奥秘。我读过关于恐龙的书，知道了不同种类的恐龙和它

们的生活习惯；我也读过关于星空的书，了解了星座和行星的知识。每次读完，我都会写下有趣

的发现，慢慢积累知识。

通过读书，我发现自己变得更有耐心，也学会了思考问题的方法。我觉得养成读书习惯真的

很重要。每天花一点时间阅读，不仅能让自己开心，还能学到很多新知识。我希望自己的读书小

天地能一直充满书香，让我在阅读中不断成长。

My Little World of Reading

I have a little world of reading, which is my desk and bookshelf. The bookshelf

is filled with all kinds of books, including storybooks, comics, and science books. I

like to spend a little time every day quietly reading in this little world.

Sometimes, I read storybooks, like "The Little Prince" and "Andersen's Fairy

Tales," where every page is full of imagination and warmth. The little protagonists

in the books go through many adventures and challenges. While reading, I feel happy

and sad with them. Storybooks teach me to understand others' feelings and show me the

importance of courage and persistence.

Sometimes, I read comic books, which have beautiful illustrations and interesting

stories. I like to laugh and feel tense along with the characters. Comics not only

relax me but also teach me problem-solving skills. For example, one comic showed how

to complete a task through teamwork. After reading it, I tried working with my

classmates in a class activity, and it worked very well.

There are also science books that take me to explore the mysteries of the world.

I read books about dinosaurs and learned about different species and their habits. I

also read books about the stars and learned about constellations and planets. After

reading,  I  would  write  down  interesting  discoveries  and  gradually  accumulate

knowledge.

Through reading, I found that I became more patient and learned how to think

carefully. I think developing a reading habit is really important. Spending a little

time reading every day not only makes me happy but also helps me learn many new

things. I hope my little world of reading can always be filled with the fragrance of

books, allowing me to grow continuously through reading.


